



البوتاس العربية
Arab Potash

الرقم ٢٠١٨/٩٧ Ref. ٢٠١٨/٤/٢٥ التاريخ
Date

H.E. Chairman of Jordan Securities Commission
Amman – Jordan

معالي رئيس هيئة الأوراق المالية الاكرم

Subject: Ordinary General Assembly Meeting

عمان – الأردن

Dear Sirs:

الموضوع :- اجتماع الهيئة العامة العادي

تحية طيبة وبعد ...

This has reference to the Ordinary General Assembly Meeting of the shareholders of Arab Potash Company held today Wednesday 25/4/2018 at Fairmont Hotel – Amman.

اشارة لاجتماع الهيئة العامة العادي لمساهمي شركة البوتاس العربية الذي تم عقده اليوم الأربعاء الساعة العاشرة صباحاً الموافق 2018/4/25 في فندق فيرمونت – عمان.
نرجو اعلامكم بموافقة الهيئة العامة لمساهمي الشركة بالاجتماع على ما يلي:-

Kindly be informed that the General Assembly has unanimously approved the following:

1. Ratification of the Directors Report on company's activities for the year 2017 and its future plan.
2. Ratification of the consolidated financial statements of the company for the year 2017.
3. Approval of a dividends distribution ratio for 2017 of (100%) of nominal value of share as cash dividends as at date of the meeting.
4. Election of M/S PWC as company's auditors for the year 2018 and authorizing the Board of Directors to determine their fees.
5. Declaration of quitclaim for the Board of Directors against the year 2017.

- 1- المصادقة على تقرير مجلس الادارة عن اعمال الشركة لعام 2017 والخطط المستقبلية لها.
- 2- المصادقة على البيانات المالية الموحدة للشركة لعام 2017.
- 3- اقرار نسبة توزيع الارباح لعام 2017 بنسبة (100 %) من القيمة الاسمية للسهم كارباح نقدية للمساهمين بتاريخ الاجتماع.
- 4- انتخاب السادة براهيم وتر هاووس كويرز PWC مدققي حسابات الشركة لعام 2018 وتفويض مجلس الادارة بتحديد انعابهم.
- 5- تبرة ذمة مجلس الادارة عن عام 2017. وسيتم تزويدكم بمحضر الاجتماع حال اصداره.

The minutes of meeting shall be furnished to Your Excellency upon issue.
With respect.

تفضلوا معاليكم بقبول فائق الاحترام والتقدير

Chairman of the Board

Sami Kamel Dawud

رئيس مجلس الادارة
سامي كامل الداود

Cc: H.E. CEO Amman Stock Exchange
Cc: H.E. CEO Jordan Securities Depository Center
Cc: Secretary of the Board of Directors
Cc: Finance Dept. – Shareholders Section

لمسوخة/ عطوفة المدير التنفيذي لهيئة عمان
لمسوخة/ عطوفة المدير التنفيذي لمركز ايداع الأوراق المالية
لمسوخة / أمين سر مجلس الادارة
لمسوخة/ الدائرة المالية – قسم المساهمين

Tel +962 6 520 0520

Fax +962 6 520 0080

P.O.Box 1470 Amman 11118 Jordan

E-mail Info@arabpotash.com

www.arabpotash.com



البوتاش العربية
Arab Potash

الرقم ٢٠١٨/٩٥٠ Ref.

التاريخ ٢٠١٨/٤/٢٥ Date

M/S Jordan Securities Commission
P.O.Box 8802
Amman 11121 - Jordan

السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين

ص.ب 8802

عمان 11121 - الأردن

Dear Sirs:

تحية طيبة وبعد ...

Subject: Dividends distribution for 2017

الموضوع:- توزيع أرباح الاسهم لعام 2017

With reference to the Disclosure and Accounting and Auditing Standards Instructions, kindly be informed of the approval to distribute dividends for 2017 at 100% of nominal value of the share to the shareholders registered at the shareholders register as at date of the ordinary general assembly meeting held today Wednesday 25/4/2018.

إشارة لتعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق ، نرجوا اعلامكم بالموافقة على توزيع ارباح الاسهم لعام 2017 بنسبة (100%) من القيمة الاسمية للسهم على المساهمين المسجلين في سجلات المساهمين بتاريخ اجتماع الهيئة العامة العادي المتعقد اليوم الاربعاء الموافق 2018/4/25.

With respect.

"وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير"

Chairman of the Board

Sami Kamel Dawud

رئيس مجلس الإدارة
سامي كامل الداود

Cc: H.E. CEO Amman Stock Exchange
Cc: H.E. CEO Jordan Securities Depository Center
Cc: Secretary of the Board of Directors
Cc: Finance Dept. - Shareholders Section

لمسقة/ عطوفة المدير التنفيذي لبورصة عمان
لمسقة/ عطوفة المدير التنفيذي لمركز ابداع الأوراق المالية
لمسقة/ أمين سر مجلس الإدارة
لمسقة/ الدائرة المالية - قسم المساهمين

٤.٧.

M.P.
5

M.P.
5

Tel +962 6 520 0520
Fax +962 6 520 0080
P.O.Box 1470 Amman 11118 Jordan
E-mail Info@arabpotash.com
www.arabpotash.com

بورصة عمان	
الدائرة الإدارية والمالية	
الديوان	
٢٦ نيسان ٢٠١٨	
2355	
الرقم المتسلسل:	41043
رقم الملف:	9-101/611
الجهة المختصة:	